
Title (en)
Process of forming a fibrous web by the papermaking technique in order to improve the binding and retention, web obtained by this process and its
use as a substitute material for asbestos products and as a printing or writing support.

Title (de)
Verfahren zur Herstellung einer Faserbahn nach einer Papierherstellungsmethode im Hinblick auf eine Verbesserung der Bindung und der
Retention, eine nach diesem Verfahren hergestellte Bahn und ihre Verwendung als Ersatzmaterial für Asbestprodukte und als Druck- oder
Schreibunterlage.

Title (fr)
Procédé de préparation d'une feuille fibreuse par voie papetière en vue d'améliorer les liaisons et la rétention, feuille obtenue selon ce procédé et
son application notamment dans le domaine du remplacement de l'amiante et des supports d'impression-écriture.
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Abstract (en)
[origin: ES481726A1] The present invention relates to a method for preparing a fibrous sheet by paper-making means, according to which the
flocculating agent is introduced in the aqueous suspension containing the basic mixture chosen from the group constituted by (i) the fibers alone
when there is no non-binding mineral filler, and (ii) the fibers and the non-binding mineral filler when said latter is present, before and after the
introduction of the organic binder. It also concerns, as new industrial product, the sheet obtained according to this method. Finally, it relates to the
application of said sheet particularly in the domain of coverings (as a replacement for asbestos) and printing-writing supports.

Abstract (fr)
La présente invention a trait à un procédé de préparation d'une feuille fibreuse par voie papetière, selon lequel le floculant est introduit dans la
suspension aqueuse renfermant le mélange de base choisi parmi l'ensemble constitué par (i) les fibres seules quand il n'y a pas de charge minérale
non liante, et (ii) les fibres et la charge minérale non liante quand celle-ci est présente, avant et après l'introduction du liant organique. Elle concerne
également en tant que produit industriel nouveau la feuille obtenue selon ce procédé. Elle concerne enfin l'application de ladite feuille notamment
dans le domaine des revêtements (en remplacement de l'amiante) et des supports d'impression-écriture.
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